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Vácrátót Község Önkormányzat 
Képviselő-testülte 
 
 

J e g y z ő k ö n y v 
 
 
Készült: Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2011. április 14-én, csütörtökön 
17.00 órakor megtartott testületi ülésén.  
 
Az ülés helye:  Polgármesteri Hivatal, Tanácsterem  
   2163 Vácrátót, Petőfi tér 3. 
 
Jelen vannak:  Garamszegi Géza  polgármester 
   Papp István   alpolgármester 
   Bolvári Attila   képviselő 
   Csonka Ferencné  képviselő 
   Forgonyné Wildmann Erika képviselő 
   Horváth Mátyás  képviselő 
   Monori Szilárd  képviselő 
 
   Matyó Anikó   jegyző 
 
Meghívott vendég:  Dr. Nagy László   Váci Rendőrkapitányság kapitányságvezetője 
   Johanesz Zsolt  Őrbottyáni Rendőrőrs mb. őrsparancsnok  
       helyettese 
Jegyzőkönyv-vezető:     Mikes Nóra   igazgatási előadó 
 
Garamszegi Géza polgármester köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy a Képviselő-
testület 7 tagja jelen van a Képviselő-testület határozatképes. Felkérte Forgonyné Wildmann Erika 
képviselőt a jegyzőkönyv hitelesítésre, majd ismertette a napirendi pontokat.  
 
A Képviselő-testület a jegyzőkönyv hitelesítő személyére és a napirendi pontokra tett javaslatot 
egyhangú 7 igen szavazattal elfogadta.  
 
Napirend: 
 
1./ Váci Rendőrkapitányság tájékoztatója a térség és kiemelten községünk közbiztonsági helyzetéről 
2./ Tájékoztató a községi könyvtár állapotáról és látogatottságáról 
3./ Közbeszerzési eljárás kiírásával kapcsolatos tájékoztatás (kommunális hulladékszállítás ügyében) 
4./ 2010. évi zárszámadás. 
5./ 2010. évi belső ellenőrzési tervről szóló beszámoló. 
6./ Általános Iskola Ped. Program és Községi Óvoda Helyi Nevelési Program ismertetése 
7./ Az egyes anyakönyvi események engedélyezésének szabályairól, valamint az azokért fizetendő  
  díjak mértékéről szóló rendelet megalkotása. 
8./ ELMÜ Nyrt. tulajdonában lévő 20 kV-os vezeték bemérésére adott OSSKI ajánlat ismertetése 
9./ Egyebek 
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1./ Napirend: 
 
Tárgya: Váci Rendőrkapitányság tájékoztatója a térség és kiemelten községünk közbiztonsági 
helyzetéről 
 
Meghívott vendégek: Dr. Nagy László a Váci Rendőrkapitányság kapitányságvezetője, valamint  
            Johanesz Zsolt az Őrbottyáni Rendőrőrs mb. őrsparancsnok helyettese 
 
Garamszegi Géza polgármester bemutatta a meghívott vendégeket, elmondta, hogy a rendőrség 
írásbeli beszámolóját minden képviselőnek megküldték.  
 
Dr. Nagy László kapitányságvezető köszöntötte a képviselőket, elmondta, hogy 2011. február 6. 
napjától látja el a Váci Rendőrkapitányság kapitányságvezetői feladatát. 1988 óta rendőr, dolgozott 
a BRFK-nál, a Budaörsi Rendőrségen, a BM Szervezett Bűnmegelőzési Koordinációs 
Központjában, a Pest Megyei Rendőr-főkapitányságon, és most a Váci Rendőrkapitányságon. 
Minden szakterületen dolgozott már, de ez nem jelenti azt, hogy mindenhez maximálisan ért, mivel 
a szabályok folyamatosan változnak. Pár hónapos tapasztalata alapján elmondta, hogy a Váci 
Rendőrkapitányság nem működik túl jól, ezen megpróbál változtatni. A rendőrség tervei szerint 
2011. július 1. napjától körzeti megbízott alosztály jön létre az Őrbottyáni Rendőrőrs területének 
csökkentése érdekében, így több ideje jut majd az őrsnek a többi településre. Az EU csúcs lejárta 
után a Váci Rendőrkapitányság 17 fő végzős rendőrt fog kapni, ami szintén nagyon jó hír, mivel 
létszámhiánnyal küszködtek. Ezek a rövid távú elképzelései. Az Őrbottyáni Rendőrőrsnek jelenleg 
nincs parancsnoka, Johanesz Zsolt egyedül látja el ezt a feladatot már kb. 1 éve. Kérte a 
képviselőket, hogy tegyék fel kérdéseiket. 
 
Johanesz Zsolt őrbottyáni őrsparancsnok helyettes elmondta, hogy 1 éve került Őrbottyánba, azóta ő 
a megbízott őrsparancsok helyettes. Vácrátót, tapasztalati szerint csendes, nyugodt településnek 
számít. Vácrátótnak van helyi körzeti megbízottja, Molnár József személyében. Hozzá mindenki 
bizalommal fordulhat. Tisztában vannak azzal, hogy Vácrátóton is vannak fa tolvajok, már azt is 
tudják, hogy kikre kell odafigyelni. Hosszú távú elképzelése, hogy folytassa az őrbottyáni munkát. 
Ezenkívül segítséget szeretne nyújtani a Váci Rendőrkapitányságnak is az átalakítássokkal 
kapcsolatban. 
 
Forgonyné Wildmann Erika képviselő megköszönte az őrbottyáni rendőrőrs eddigi munkáját és 
segítségét, mivel bármit kértek tőlük abban segítséget nyújtottak. Kérte a rendőrség segítségét a 
quadosok feltérképezésében, mivel a mellékutcákon a gyorshajtással akár balesetet is előidézhetnek.  
 
Papp István alpolgármester megkérte a rendőrség képviselőit, hogy a Petőfi téren is többet 
járőrözzenek, mivel a fiatalok rendszeresen itt bandáznak, tönkreteszik a padokat, szemetelnek stb. 
Ha több alkalommal megjelenik a téren a rendőrség, ez visszatartó lehet a számukra és kultúráltan 
fognak viselkedni.  
 
Garamszegi Géza polgármester megjegyezte, hogy az Önkormányzat tervezi a fontosabb helyeken 
térkamera felszerelését, amivel folyamatosan figyelemmel tudják kísérni az eseményeket. Ha pedig 
olyan tevékenységet észlelnek, ami szabálytalan akkor fel tudnak lépni az illetővel szemben.  
 
Dr. Nagy László kapitányságvezető javasolta, hogy térfigyelő kamerák telepítése kapcsán nyújtson 
be pályázatot az Önkormányzat. 
 
Papp István alpolgármester tájékoztatta a jelenlévőket az őt ért rendőri feljelentés ügyében. Kérte a 
kapitányságvezető urat, hogy a váci kórháznál kezdeményezze több parkoló kialakítását, mivel ott 
lehetetlenség autóval várakozni.   



 4

 
Garamszegi Géza polgármester megkérdezte, hogy amennyiben elkészül a 2104.jelű országos közút 
aszfaltozása és megnövekszik a gyorshajtások száma lehetőség lesz-e az Önkormányzatnak saját 
trafipax berendezést működtetni? Ennek mi a menete, hol kell ezt engedélyeztetni? 
 
Dr. Nagy László kapitányságvezető elmondta, hogy az ORFK egyik alosztálya foglalkozik ezzel a 
témával, már többen benyújtottak saját trafipax üzemeltetésre kérelmet, de tudomása szerint eddig 
mindenkit elutasítottak. Javasolta, hogy a nagymarosi polgármester urat keresse fel a polgármester 
úr, mert ő már utánajárt ennek a dolognak. 
 
Szőke György vácrátóti lakos javasolta, hogy a főútra helyezzenek ki a Művelődési Háztól egészen 
a Botanikus kertig 40-es táblát, valamint kompenzálásként a Művelődési Háztól a patakig 60-as 
táblát, ezzel a gyorshajtások lehet, hogy megoldódnának. 
 
Garamszegi Géza polgármester egyetértett Szőke úr felvetésével, de hozzátette, hogy a 40-es táblák 
már most is kint vannak a faluban. 
 
Horváth Mátyás képviselő javasolta a rendőrség képviselőinek, hogy a mozgó árusokat is 
ellenőrizzék, mivel nagyon sok esetben engedély nélkül vannak jelen a településen. Amennyiben 
ilyen mozgó árusítást lát és betelefonál a rendőrségre, akkor kijönnek a járőrök? A településen 
szombaton tartották a szemétszüretet és megdöbbenve tapasztalták, hogy a határban szétszedett 
hűtőszekrények és egyéb műszaki cikkek vannak. Ezeket a lomtalanítás alkalmával szedik össze az 
erre szakosodott emberek és a határban szerelik szét azokat, a nem használható dolgokat pedig 
szanaszét hagyják. Ezek ellen az emberek ellen is fel kell lépni és esetleg a rendőrség segítségét 
kérni egy-egy lomtalanítás alkalmával.  
 
Johanesz Zsolt őrbottyáni őrsparancsnok helyettes közölte, hogy természetesen ki fognak jönni a 
járőrök, ha bejelentést kapnak. A járőrök közvetlenül is hívhatók a 06-20-492-7537-es 
telefonszámon. Szívesen közreműködnek a lomtalanítás alkalmával, amennyiben előre jelzik a 
konkrét időpontot.  
 
Dr. Nagy László kapitányságvezető megjegyezte, hogy ezekkel a személyekkel szemben akár 
természetvédelmi szabálysértést is indítani lehet.  Elnézést kért a Képviselő-testület tagjaitól, de el 
kell mennie, ugyanis más településre is meghívása van.  
 
17.45 órakor Dr. Nagy László kapitányságvezető úr elhagyta a termet. 
 
Johanesz Zsolt őrbottyáni őrsparancsnok kérte a testületet, hogy amennyiben házaló tevékenységet 
észlelnek, úgy hívják a rendőrséget, de ha mégsem tudnának a rendőrök azonnal kijönni, úgy írják 
fel az autó típusát, színét és rendszámát, ami alapján a rendőrség el tud indulni és fel tudja keresni a 
házalókat.  
 
Kürti Zsigmond lakos kérte a rendőrséget, hogy a lomtalanítás előtt minden esetben többször járják 
végig a falut, mivel a házalók nagyon erőszakosak, nem lehet őket lerázni.  
 
Garamszegi Géza polgármester megjegyezte, hogy 2011. április 15. napja után kerülnek 
kilakoltatásra a Vácrátót, Széchenyi u. 2. szám alatti sorház lakói, melynek során a végrehajtó úr a 
rendőrség segítségét és kérni fogja.  
 
Mivel a napirendi ponttal kapcsolatban további hozzászólás nem volt, szavazásra bocsátotta a 
határozati javaslatot. 
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Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 26/2011. (IV. 14.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Váci Rendőrkapitányság 2010. évi 
működéséről készített beszámolót megismerte és azt a mellékletben foglaltak szerint elfogadja. 
 
 Határidő: azonnal     Felelős: polgármester 
 
18.15 órakor Johanesz Zsolt az őrbottyáni rendőrőrs megbízott őrsparancsnoka elhagyta a termet. 
 
2./ Napirend: Tárgya: Tájékoztató a községi könyvtár állapotáról és látogatottságáról. 
 
Meghívott vendég: Dalváriné Ádám Judit könyvtáros 
 
Garamszegi Géza polgármester köszöntötte Dalváriné Ádám Judit könyvtárost. A könyvtár 2010. 
évi működéséről szóló beszámolót mindenkinek megküldték. Kérte a könyvtárost, hogy 
amennyiben szeretné, szóban egészítse ki a beszámolóját. 
 
Dalváriné Ádám Judit könyvtáros elmondta, hogy a beszámolóban 7 hónapról tudott írni, mivel a 
többi időszakban a könyvtár a Művelődési Ház felújítása miatt zárva volt. A könyvtár statisztikai 
adatai nem változtak. A könyvtárban szüksége lenne egy számítógépre, melyet az olvasók 
használhatnának. Fontos lenne a Szikla-program fejlesztése is, ugyanis még a legelső programmal 
dolgozik. Az új program kb. 30.000,-Ft-ba kerülne.  
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy a könyvtárnak sikerült beköltöznie 
az új helyére, vagyis a kis iskola épületébe. Megkérdezte, hogy megoldódott-e már a könyvtár 
takarítása, egyeztetett-e már az iskola igazgatójával? 
 
Dalváriné Ádám Judit könyvtáros közölte, hogy az iskolaigazgató azt mondta, hogy nagyon sok a 
feladata az iskolai takarítóknak, így nem tudják bevállalni a könyvtár takarítását. Hetente egyszer 
elegendő lenne felmosni a könyvtárat és időközönként az ablakokat kellene lemosni. 
 
Matyó Anikó jegyző szerint a takarítást a könyvtárosnak és az iskolaigazgatónak kell megbeszélnie.  
 
Dalváriné Ádám Judit könyvtáros megjegyezte, hogy a könyvtár látogatottsága nőtt azóta, hogy az 
iskola területére költözött, egy hónap alatt annyi volt a beiratkozás, mint máskor egy év alatt. Jól 
érzi magát az új helyen, eddig nagyon jók a tapasztalati.  
 

Monori Szilárd képviselő megkérdezte a könyvtárost, hogy tervezi-e az e-könyvek beszerzését?  
 

Dalváriné Ádám Judit könyvtáros válaszolva a kérdésre elmondta, hogy az e-könyvek bevezetése 
nem rajta múlik, mind-mind pénz kérdése. A könyvtárban szükséges lenne egy számítógép asztal, 
az Internet kiépítése, valamint egy szekrény, ahová a dolgait elpakolja.  
 

Garamszegi Géza polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban kérdés nem volt szavazásra 
bocsátotta a határozati javaslatot: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 27/2011. (IV. 14.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a községi könyvtár vezetőjének 2010. évi 
beszámolóját megismerte, és azt a mellékletben foglaltak szerint elfogadja.  
 

Határidő: azonnal    Felelős:  polgármester 
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18.35 órakor Dalváriné Ádám Judit elhagyta a termet. 
 
3./ Napirend: Tárgya: Közbeszerzési eljárás kiírásával kapcsolatos tájékoztatás (kommunális 
hulladékszállítás ügyében) 
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy a szemétszállítást illetően 
közbeszerzési eljárást szeretne kiírni az Önkormányzat. Ennek elkészítésére 3 árajánlatot kértek be. 
Felkérte Matyó Anikó jegyzőt a tájékoztatásra. 
 
Matyó Anikó jegyző elmondta, hogy jelenleg az ASA Magyarország Kft. végzi a szemétszállítást a 
településen. Az összegyűjtött hulladékot Kerepes – Ökörtelekvölgyre szállítja a Kft. 2010. 
szeptember 15. napjától, előtte a szemétszállítás Gyálra történt. A jelenlegi szerződés az 
Önkormányzat és az ASA Magyarország Kft. között egy évre szól, az 2011. december 31. napjával 
jár majd le, ezért célszerű már most kiírni a közbeszerzési eljárást. Három árajánlatot kért be az 
Önkormányzat, melyet mindenki megkapott. Az ajánlatok közül a legkedvezőbbet a Köz-Pálya Kft. 
adta. A Kft. a közbeszerzési dokumentum kiválásának díjáért vállalná az eljárás lefolytatását. 
 
Garamszegi Géza polgármester megjegyezte, hogy ez azt jelentené, hogy az Önkormányzatnak nem 
kerülne pénzbe a közbeszerzési eljárás lefolytatása. A szemétszállítás azért nőtt meg 2011. évben, 
mert a kerepesi lerakóba történik a lerakás. Ez a lerakó az EU-s előírásoknak megfelelően épült, 
15.000,-Ft/tonna a lerakás díja, mely három részből tevődik össze: gyűjtés, lerakás, ártalmatlanítás. 
Vácrátót alapító tagja az Észak-Kelet Pest és Nógrád Megyei Regionális Hulladékgazdálkodási és 
Környezetvédelmi Önkormányzati Társulásnak, melynek megalakulásakor a település vállalta, hogy 
a kerepesi lerakóba szállítja a kommunális hulladékot. Az összehasonlítás kedvéért megkérdezték a 
szomszédos településeket, hogy hol mennyibe kerül a 120 l-es hulladékgyűjtés és a kommunális 
adó, ezek a következők: 
- Vácrátóton a szemétszállítás 23.400,-Ft/év, a kommunális adó: 4.000,-Ft/év 
- Vácdukán a szemétszállítás 23.000,-Ft/év, a kommunális adó: 15.000,-Ft/év 
- Sződön a szemétszállítás 23.725,-Ft/év, a kommunális adó: 5.000,-Ft/év 
- Őrbottyánban a szemétszállítás 22.225,-Ft/év, kommunális adó: 9.000,-Ft/év (Gyálra viszik) 
- Csörögben a kommunális adó: 10.000,-Ft/év, melyből a szemétszállítási díjat az Önkormányzat 
fizeti (szemétszállítás összege 39.900,-Ft/ingatlan) Gyálra viszik a hulladékot. 
Az Önkormányzat a 10 %-os lerakási kedvezmény miatt már felvette a kapcsolatot a Zöld Híd Kft-
vel, azonban erre válasz még nem érkezett. Mindent megteszünk annak érdekében, hogy a 
szemétszállítási díj csökkenjen. Meg kell vizsgálni majd azt is, hogy 1-2 lakos esetén elegendő 
lenne-e a 60 l-es gyűjtőedény, így a díj már kedvezőbb lenne. 
 
Matyó Anikó jegyző szerint egy kétszemélyes háztartásban mindenképpen szükség van a 120 l-es 
gyűjtőedényre, a 60 l-es nem elegendő. Attól tart, hogy azáltal, hogy kisebb kukát kapnak a 
lakosok, megnövekszik a határban a lerakott hulladékok mennyisége, ami már így is nagy gondot 
jelent. Ezzel igazán a szemétszüret alkalmával szembesültek a résztvevők. 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy abban az esetben, ha súlyra lenne kiszámlázva a 
szemétszállítás, akkor is a határba kerülne a sok szemét, mert azután nem kell fizetnie a lakosoknak. 
Tájékoztatásként elmondta, hogy elterjedt a településen, hogy az Önkormányzat pert vesztett a 
Remondis Kft-vel szemben, de ez nem igaz, mivel a per megszüntetésre került. A peres eljárás 
pedig semmiféle kiadással, bírsággal nem járt az Önkormányzat részéről. A Képviselő-testület 
annak idején jól döntött a szolgáltató váltással. A testület mindenképpen azon lesz, hogy csökkentse 
a lakosság kiadásait, mivel tisztában vannak azzal, hogy a lakosság teherbíró képessége egyre 
kisebb, minden áremelés súlyos gondot jelent a családoknak.  
 



 7

Matyó Anikó jegyző tájékoztatásként elmondta, hogy abban az esetben, ha valaki nem fizeti be a 
szemétszállítási díjat, úgy azt a cég megküldi adók módjára történő behajtásra az 
Önkormányzatnak, amit az Önkormányzatnak be kell hajtania és a lakosnak előbb-utóbb ki kell 
fizetnie. Sajnos mindenki megérzi az áremeléseket, de pl. a benzin áremeléssel sem tudnak mit 
tenni, csak beletörődni. Felmerült a zsákos szemétszállítás bevezetésének lehetősége is, de ez nem 
lehetséges, mivel a törvény a zárt gyűjtőedény használatát írja elő. 
 
Szőke György vácrátóti lakos megkérdezte, hogy mivel indokolta az ASA Magyarország Kft. ezt a 
drasztikus áremelést? Nem érti, hogy miért nem folytatott már előbb tárgyalást az Önkormányzat a 
Kft-vel, miért csak most teszik meg a szükséges lépéseket? Nem érti, hogy miért van szükség a 
szemétszállító autón három alkalmazottra, hiszen gépesítéssel elegendő lenne erre a munkára két 
ember is. Biztosan ez is befolyásolja az áremelkedés mértékét.  
 
Garamszegi Géza polgármester szerint, hogyha mindent gépesítenének, a munkanélküliség még 
jobban nőne, ez sem lenne jó megoldás. Az ASA Magyarország Kft-vel már vagy 4-5 alkalommal 
tárgyalt a Képviselő-testület, mindent megtettek azért, hogy az ár elfogadható legyen. Eredetileg 
30.000,-Ft/év lett volna a szemétszállítási díj, de sikerült 23.400,-Ft/év-re lecsökkenteni. További 
csökkentést próbálnak elérni a 10 %-os lerakási kedvezmény érvényesítésével. Az ASA 
Magyarország Kft. munkatársa részletes ajánlatot adott a szemétszállítási díjra, ami a begyűjtés, 
szállítás és a lerakás díjából tevődik össze.  
 
Papp István alpolgármester közölte, hogy nem csak az ASA Magyarország Kft. tehet a drasztikus 
áremelésről, hanem a Zöld Híd Kft., ugyanis nagyon magas a lerakási díj a Kerepes-
Ökörtelekvölgyi lerakóban. Az Önkormányzatoknak meg kell próbálni nyomást gyakorolni a Zöld 
Híd Kft-re, hogy csökkentsék a lerakási díjakat, ami által a lakosok terhei is csökkenthetőek 
lesznek. 
 

Garamszegi Géza polgármester hozzátette, hogy a Társulásnál megalakult egy Bizottság, amely 
kivizsgálja, hogy miért magas a lerakási díj, és hogy ez hogyan csökkenthető. Megjegyezte, hogy 
aki a vácrátóti hulladékátrakó állomáson keresztül szállítja a lerakóba a hulladékot, az 2.000,-
Ft/tonna kompenzációs díj kedvezményt kap a Kft-től. 
 

Monori Szilárd képviselő megjegyezte, hogy időközben drágult az ASA-s zsák díja is, jelenleg 
420,-Ft/db az ára.  
 

Horváth Mátyás képviselő elmondta, hogy az ASA Magyarország Kft. munkatársa az egyik 
megbeszélés alkalmával elmondta, hogy Vácrátóton a lakosság 7-8%-a nem fizeti a szemétszállítási 
díjat, amit a többi lakosra terhelnek rá. Ezért is kell ösztönözni a lakosokat arra, hogy befizessék a 
szemétszállítási díjat, mivel így is csökkenthető a negyedéves díj. 
 

Garamszegi Géza polgármester megkérte a képviselőket, hogy a három ajánlatot tevő cég közül 
válasszák ki azt, akivel szeretnék a közbeszerzési eljárást lefolytatni.   
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 28/2011. (IV. 14.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a hulladékszállítás közbeszerzési feladatok 
ellátására irányuló árajánlatokat megismerte és a beérkezett árajánlatok közül a Köz-Pálya Kft. 
(2367 Újhartyán, Monori u. 30.) árajánlatát fogadja el a mellékletben foglaltak szerint. 
A Képviselő-testület által elfogadott ajánlat szerint a közbeszerzési eljárást az ajánlattevő 
térítésmentesen lebonyolítja. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a megbízási 
szerződést kösse meg. 
 

Határidő: azonnal    Felelős:  polgármester 
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4./ Napirend: Tárgya: 2010. évi zárszámadás. 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy a Pénzügyi és a Szociális Bizottság egyaránt 
tárgyalta a 2010. évi zárszámadást. A könyvvizsgáló is véleményezte a zárszámadást és korlátozó 
záradék nélkül javasolta elfogadni a testületnek, mivel az anyag a törvényi előírásoknak megfelel. 
 
Csonka Ferencné képviselő, aki egyben a PEB elnöke közölte, hogy a Bizottság elfogadásra 
javasolta a testületnek a zárszámadást.  
 
Forgonyné Wildmann Erika képviselő, aki egyben a Szociális Bizottság elnöke közölte, hogy a 
Bizottság elfogadásra javasolta a testületnek a zárszámadást.  
 
Garamszegi Géza polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban kérdés nem volt szavazásra 
bocsátotta a rendeleti javaslatot: 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 10 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta 
meg: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 6/2011. (IV. 15.) számú rendelete: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 2010. évi zárszámadásról szóló rendeletet 
megismerte, s azt a mellékletben foglaltak szerint elfogadja. 
 

Határidő: azonnal    Felelős:  polgármester  
 
5./ Napirend: Tárgya: 2010. évi belső ellenőrzési tervről szóló beszámoló. 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy a belső ellenőr által készített írásos beszámolót 
minden képviselő megkapta, megkérdezte, hogy van-e a beszámolóval kapcsolatban valakinek 
kérdése. 
 
Mivel a napirendi ponttal kapcsolatban kérdés nem volt, a polgármester szavazásra bocsátotta a 
határozati javaslatot: 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 29/2011. (IV. 14.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a belső ellenőr 2010. évről készített 
beszámolóját megismerte és azt a mellékletben foglaltak szerint elfogadta. 
 

Határidő: azonnal    Felelős:  polgármester 
 
6./ Napirend: Tárgya: Általános Iskola Pedagógiai Program és a Községi Óvoda Helyi 
Nevelési Program ismertetése. 
 
Matyó Anikó jegyző tájékoztatásként elmondta, hogy a TÁMOP pályázat kapcsán merültek fel a 
módosítások. A szakértő véleményezte, mind az iskola pedagógiai programját és az óvoda nevelési 
programját is, amit elfogadásra javasolt. Az anyagot mindenki megkapta, kérte a képviselőket, hogy 
mondják el véleményüket a napirendi ponttal kapcsolatban.  
 
Mivel a napirendi ponttal kapcsolatban kérdés nem volt, a polgármester szavazásra bocsátotta a 
határozati javaslatot: 
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Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 30/2011. (IV. 14.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Petőfi Sándor Általános Iskola és Benedek 
Elek Tagiskola módosított Pedagógiai Programját megismerte és azt a mellékletben foglaltak 
szerint jóváhagyta. 
 

Határidő: azonnal    Felelős:  polgármester 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 31/2011. (IV. 14.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Vácrátóti Községi Óvoda helyi nevelési 
programját megismerte és azt a mellékletben foglaltak szerint jóváhagyta. 
 

Határidő: azonnal    Felelős:  polgármester 
 
7./ Napirend: Tárgya: Az egyes anyakönyvi események engedélyezésének szabályairól, 
valamint az azokért fizetendő díjak mértékéről szóló rendelet megalkotása. 
 
Matyó Anikó jegyző elmondta, hogy 2011. január 1. napjától törvény írja elő az anyakönyvi 
rendelet megalkotását, ezért hozták ezt a napirendi pontot a testület elé. Eddig a Botanikus kert is 
anyakönyvi helyszín volt, de mivel időközben elkészült a Művelődési Ház, így azt javasolják, hogy 
az legyen a kijelölt anyakönyvi helyiség, és ezen túl ott lehessen megtartani az esküvőket. A 
Botanikus kert is megmaradhat lehetőségként, de az már csak plusz költség esetén lehetne az 
esküvők helyszíne. A Polgármesteri Hivatal tanácsterme és a Művelődési Ház lenne az a hely, ahol 
ingyenesen lehetne megtartani az esküvőket, az összes többi hely, ahol az esküvőt tartani szeretnék 
költséggel járna a házasulandóknak. Ez más településen is így működik. Kérte a képviselőket, hogy 
mondják el véleményüket a rendelettervezettel kapcsolatban.  
 
Csonka Ferencné képviselő hozzátette, hogy a Botanikus kert eddig a Polgármesteri Hivatal 
tanácstermének helyszűke miatt volt kijelölt anyakönyvi helyiség, de mivel a Művelődési Ház 
elkészült így ez jó megoldás lehet az esküvők lebonyolítására.  
 
Forgonyné Wildmann Erika képviselő sokallta a 80.000,-Ft-os díjat, amit akkor kell fizetni, ha egy 
nem kijelölt helyen szeretnék tartani az esküvőt. 
 
Csonka Ferencné képviselő szerint a rendelet tervezet úgy jó, ahogy van, aki más helyszínen 
szeretné tartani az esküvőjét, az ki fogja fizetni érte a díjat. Amennyiben még sem megfelelő az ár, 
akkor azon még mindig lehet módosítani, csökkenteni. 
 

Garamszegi Géza polgármester mivel módosító javaslat nem hangozott el, szavazásra bocsátotta a 
rendelet tervezetet. 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 7/2011. (IV. 15.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete „Az egyes anyakönyvi események 
engedélyezésének szabályairól, valamint az azokért fizetendő díjak mértékéről szóló rendelet”-et a 
mellékletben foglaltak szerint megalkotja. 
 

Határidő: 2011. május 1.   Felelős:  polgármester, jegyző 
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8./ Napirend: Tárgya: ELMŰ Nyrt. tulajdonában lévő 20 kV-os vezeték bemérésére adott 
OSSKI ajánlat ismertetése. 
 
Matyó Anikó jegyző tájékoztatásként elmondta, hogy az OSSKI-től az Önkormányzat árajánlatot 
kért a 20 kV-os vezeték bemérésére. Az árajánlat szerint egy-egy szakasz bemérése 180.000,-
Ft+ÁFA lenne. Kérte a képviselők véleményét az árajánlattal kapcsolatban. 
 
Bolvári Attila képviselő közölte, hogy a 20 kV-os vezeték közvetlen közelében kell tartózkodnia az 
embernek ahhoz, hogy bármiféle problémát jelentsen. Utánajárt és megtudta, hogy a légkábel 
földkábeles kiváltása kb. 2.000,-Ft/m lenne, amit az ELMŰ Nyrt. biztosan nem fog kifizetni, 
ugyanis kb. 2.000 m-es szakaszon kellene a légkábelt földkábellel kiváltani. Ezt az összeget az 
ELMŰ Nyrt. biztosan nem fizeti ki, ezért nem látja értelmét ennek az egész dolognak.  
 
Matyó Anikó jegyző szerint akkor lenne értelme beméretni a vezeték sugárzását, ha az ELMÜ Nyrt. 
a mérés eredményének függvényében vállalná a földkábeles kiváltást. Az ELMÜ a költségeket vagy 
az Önkormányzatra, vagy a lakosságra fogja ráterhelni.  
 
Bolvári Attila képviselő véleménye szerint az Önkormányzatnak ebbe a dologba nem kellene 
belefolynia, ezt a lakosoknak és az ELMÜ Nyrt-nek egymás között kell lerendeznie. 
 
Kürti Zsigmond vácrátóti lakos hozzátette, hogy tudomása szerint a villamos légvezeték élettartama 
25 év, erre is lehetne hivatkoznia a lakosoknak, amikor kérik a földkábeles kiváltást az ELMÜ 
Nyrt-től. 
 
9./ Napirend: Tárgya: Egyebek 
 

a./ Norvég Alap pályázattal kapcsolatos tájékoztatás módosított nyomvonal ügyében 
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy egy háromoldalú megállapodás 
megkötésére lesz szükség az Egyház, az Önkormányzat és a Botanika között. A termálvíz vezeték 
az egyház területén, a templom előtt lenne elvezetve, így nem kellene a Petőfi teret megbontani. A 
szolgalmi jog bejegyzéssel járó szerződést ügyvéddel kell elkészíttetni, mivel csak az ő 
ellenjegyzése után lehet az a Földhivatalnál eljárni.  
 
A Képviselő-testület a tájékoztatást tudomásul vette. 
 
Garamszegi Géza polgármester mivel több hozzászólás és napirendi pont nem volt mindenki 
megjelenését megköszönte és az ülést bezárta. 
 

Kmf. 
 
 
 
 Garamszegi Géza       Matyó Anikó 
   polgármester                               jegyző 

 
Forgonyné Wildmann Erika 

jegyzőkönyv-hitelesítő 
 


